
Referat af bestyrelsesmødet d. 16. maj 2023 
 
Punkt  Emne  Referat  

1. Kort opfølgning siden sidst 

Priserne til græsning er ændret og udsendt til 
medlemmerne. Derudover er 
gæsteryttersedlerne/engangsfacilitetskort ændret og hængt 
ind i ridehallen.  
Bestyrelsen indkøber en postkasse, hvor gæsteryttere skal 
lægge sedlerne i. Første gang de rider på centret, skal 
gæsterytteren udfylde en gæsterytterseddel.   
Rengøringsrullet er blevet hængt op på Ridecentret og sat 
i værk. Her er alle klubbens opstaldere placeret på de 
forskellige uger, og kan selv bytte indbyrdes, hvis datoen 
ikke passer.  
Der er sat numre på alle markerne, så det er nemmere at 
navigere rundt mellem kort og mark. 

2. Johns ansættelse – status  

Klubben er ændret på virk.dk til at være arbejdsgiver.  
Der arbejdes på højtryk ved SKAT for også at blive 
registreret korrekt der, men der er lang sagsbehandlingstid 
(8 uger).   

3. Sommerliv - status  

Mette og Elisabeth har afholdt møde med borgmesteren 
og kommunaldirektøren. Det var et godt møde. Der kan 
dog ikke loves noget eller stilles nogen garantier for, 
om/hvornår Sommerliv bliver genoptaget. Det er en 
politisk sag. Sommerliv/Vesterland har ikke søgt om 
ændring i lokalplanen endnu, dermed kan vi regne med at 
være fritaget i år og muligvis næste år. En evt. ansøgning 
om ændring af lokalplanen skal sendes i høring hos 
naboerne, og her vil Rideklubben kunne gøre indsigelser. 
Bestyrelsen arbejder på et samarbejde med en advokat, 
som har viden om lokalplaner, som kan være klubben 
behjælpelig i sagen.  

4. Mødding – status  

Elisabeth har bedt Michael om at finde en container til 
møddingen. Bestyrelsen har undersøgt om det er lønsomt, 
og dette er inden for budgettet.  

5.  Ombygning af stald - status  

Bestyrelsen undersøger, hvor meget det vil koste at 
renovere de fire store heste bokse i stalden, da det virkelig 
er tiltrængt. Til en start hentes der tilbud hjem på dette. 
Grundet uroen fra Sommerliv, vil en investering i en ny 
stald være for usikker, derfor sættes planen midlertidigt i 
bero.  

6.  Marker og hegn  -  

 7. Sommer aktiviteter for elevponyerne  

Elisabeth snakker med June om at ændre placering af 
ponyerne til late night, så elevponyerne evt. giver 
trækture nede ved Brugsen, hvor der er mere ro og plads.  

8.  Personsager  -  

9.  Indkomne mails  

Bestyrelsen har modtaget nogle mails fra turister der 
ønsker at leje ponyer for at ride en tur. De er blevet afvist 
pænt, og er blevet henvist til udlejningen i Sønderho.  

10.  Eventuelt   



 
 


